

İstanbul, 02.01.2014**SİRKÜLER (2014-07)****KONU: 2014 Yılında Uygulanacak Harç Tutarları %3, 93 Oranında Artırılmıştır.**

Sayın Şirket Yetkilisi;

Bilindiği üzere, 30.12.2013 tarihli ve 28867 sayılı (Mükerrer) Resmi Gazete' de yayımlanan 71 ve 72 No.lu Harçlar Kanunu Genel Tebliği 01/01/2014 tarihinden itibaren yürürlüğe girmek üzere Harçlar Kanununa bağlı tarifelerde yer alan ve 2013 yılında uygulanan maktu ve nispi harçlar %3,93 oranında artırılmıştır. Artırılan bu tutarlar 01.01.2014 tarihinden itibaren uygulanmak üzere yayımlanan 71 No.lu Harçlar Kanunu Genel Tebliği ekindeki tarifelerde gösterilmiştir.

Diğer yandan yayımlanan 72 Nolu Harçlar Kanunu Genel Tebliği ile 01/01/2014 tarihinden itibaren Muvazzaf ve Fahri Konsolosluklarımızın yapacağı işlemlerden alınacak harç miktarlarının hesaplanmasına esas olacak döviz kuru 1 ABD Doları = 2,00 TL olarak; bu işlemlere uygulanacak emsal sayılar ise 492 sayılı Kanuna bağlı;

(2) sayılı tarifiedeki miktarlar için	2,60
(5) sayılı tarifiedeki miktarlar için	1,27
(6) sayılı tarifenin "I-Pasaport Harçları" başlıklı bölümünün (1) numaralı Fıkrasında yer alan pasaport harcı miktarları için	1,00
(6) sayılı tarifiede yer alan diğer miktarlar için	0,36
(7) sayılı tarifenin II. Bölümündeki miktarlar için	1,03
Diğer tarifelerdeki miktarlar için	1,00

olarak belirlenmiştir.

Bilgilerinize sunarım.

Saygılarımla,

Emsal ÖZCAN
Yeminli Mali Müşavir

